

雲林監獄於 103 年 04 月 29 日辦理收容人硬體字比賽

Yunlin 103 years in prison on April 29 who apply for asylum word game hardware



與政大藝文協會共同舉辦硬體字比賽
Yunlin Prison Association jointly organized with the National Chengchi University Arts word game hardware



教化科長沈文欽 全程陪同
The Cases education director, accompanied



政大藝文協會理事長陳泳全巡視會場情形
NCCU Arts Association, Chen Yong whole situation patrol venue



濁水溪書畫協會理事長謝美在巡視會場情形 LTK
Calligraphy Association Xie visited the venue in the case of the United States

該監與政大藝文協會合辦第五屆「政大盃」全國硬體字比賽。決賽時間訂於 103 年 4 月 29 日〈星期二〉上午 9-11 時假該監才藝班教室舉行，由教化科長沈文欽主持，濁水溪書畫協會理事長謝美在、政大藝文協會理事長陳泳金等 2 名擔任決賽評審委員。沈文欽科長致詞時表示推展藝文競賽之目的，乃為變化在監收容人的氣質，使其能充分利用在監服刑的時間，依個人的興趣培養對藝文活動的喜好。會場上評審委員來回繞場多次，同學們神情專注、振筆疾書，該「政大盃」全國硬體字比賽決賽於上午 11 時圓滿結束。

The supervisor and co-organized the Fifth National Chengchi University Arts Association "National Chengchi University Cup" National Hardware word game. Final time was set at 103 on April 29 <Tuesday> 9-11 am and leave the prison art classes held in the classroom, education director, presided over by The Cases LTK Calligraphy Association Xie beauty, National Chengchi University Arts Association, Chen Yong Kim and other two as the final jury. The Cases chief of his speech, said the purpose of promoting the arts competition, has been in prison for inmates to change the temperament to be able to take full advantage of serving time in prison, according to the cultivation of personal interests like arts activities. At the meeting the judges circling back and forth several times, the students looked focused, vibration pen illness books, the "National Chengchi University Cup" National Competition finals hardware word successful conclusion at 11:00.